

No. 41569

April 17, 2025

Le 17 avril 2025

**BETWEEN:**

**ENTRE:**

S.A.

S.A.

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

His Majesty the King

Sa Majesté le Roi

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. An oral hearing of the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-24-CR-0031, 2024 ONCA 737, dated September 12, 2024, is ordered in accordance with s. 43(1.2) of the *Supreme Court Act*, R.S.C. c. S-26. The hearing date will be fixed by the Registrar.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête visant à accélérer le traitement de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La tenue d'une audience pour décider la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-24-CR-0031, 2024 ONCA 737, daté du 12 septembre 2024, est ordonnée, conformément à l'article 43(1.2) de la *Loi sur la Cour suprême*, L.R.C., 1985, c. S-26. La date d'audience sera fixée par le registraire.

C.J.C.  
J.C.C.